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Järva stadsdelsförvaltning 
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Protokoll – Järva stadsdelsnämnds 
näringslivsråd 
Närvarande:  

Anna Jonazon (S), ordförande 

Mats Rydelius (M), vice ordförande 

Abdullahi Ali Nassir (S) 

Helene Wildner (V) 

Kim Ekblom (C) 

Ira Kolehmainen (M) 

Shannet Fessehazion (MP) 

 

Tommy Elofsson, Spånga företagarförening   

Jan Westerberg, Spånga företagarförening   

Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp   

 

Toni Mellblom, stadsdelsdirektör   

Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg - näringsliv   

Annika Ström, områdeschef, föredragande punkt 5  

Sofie Östergren, parkingenjör, föredragande punkt 5 

 

Tidpunkt:  Den 19 februari 2025, kl. 17.30 – 19.30, 

Elinsborgsbacken 3, Tensta 

 

1. Mötet öppnandes 

Ordförande Anna Jonazon hälsade alla välkomna och 

öppnade sammanträdet.  

 

Ira Kolehmainen hälsades särskilt välkommen som ny 

ersättare i rådet. 

 

2. Val av justerare  

Mats Rydelius valdes att justera protokollet. 

 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 
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4. Aktuell information från stadsdelen  

Stadsdelsdirektör Toni Mellblom presenterade sig och 

informerade om: 

 

- Organisationsförändring med anledning av ny 

socialtjänstlag. En ny avdelning inrättas inom 

förvaltningen. 

 

- Trygghetsarbetet inom stadsdelsområdet och det 

arbetet med den lokala 

samarbetsöverenskommelsen med polisen. PP-

presentationen bifogas protokollet. 

 

Stadsdelsnämndens näringslivsarbete har stort 

fokus på trygghetsrelaterade frågor. 

 

Näringslivsrådet fokuserar främst på de frågor som 

stadsdelsnämnden har rådighet över. Men 

förvaltningen bistår aktivt med att lotsa rätt inom 

Stockholms stad. 

 

5. Stadsdelens parker & grönområden  

Föredragande: Annika Ström och Sofie Östergren.  

 

PP-presentationen bifogas protokollet. 

 

6. Fokusmöte  

Tillsammans med företagsgrupperna i Akalla och 

Lunda ska ett särskilt fokusmöte kring vad staden vill 

med de båda renodlade verksamhetsområdena. 

Fokusmötet är ett samarrangemang mellan de båda 

företagsgrupperna och förvaltningen. 

 

7. Aktuella frågor från företagarföreningarna  

Spånga 

Företagarföreningen uttryckte sin oro över 

förvaltningens sena beslut om eventfinansiering. 

Föreningen efterfrågar ett mer långsiktigt samarbete 

med stadsdelsnämnden. Särskilt nämndes 

höstmarknaden som i dagsläget saknar finansiering. 

Höstmarknaden har utvecklats till att bli en uppskattad 

stadsdelsövergripande talangjakt. En tre minuters film 

från 2024 visades. 
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Direktören inbjuder till en dialog kring ett långsiktigt 

samarbete kring bl.a. Spångaevenemangen. 

Företagarföreningen uppmanades att till direktören 

inkomma med förslag till hur föreningens synpunkter 

ska tas vidare.   

 

Föreningen uppmanades att svara på 

direktupphandlingen avseende nationaldagen under 

vecka 9. 

 

Säsongsbelysningen, även kallad julbelysningen, i 

Spånga var under all kritik 2004. Annika Ström tar med 

sig frågan. 

 

Parkeringsfrågan i Spånga Centrum blir allt alvarligare 

och påverkar näringsidkarna negativt i centrala Spånga.  

 

Lunda 

Lunda Företagsgrupp har inkommit med en skrivelse 

med förslag angående utveckling av parkerna i Lunda 

företagsområde (ST2024/799). Förvaltningen 

återkommer i frågan. 

 

Företagsgruppen efterlyser mer industrimark för 

företagsetableringar. För något år sedan träffade 

företagsgruppen SBR för att diskutera frågan. Någon 

återföring har inte skett. 

 

På initiativ från förvaltningen kommer representanter 

från Stadsbyggnadskontoret och SBR till 

företagsgruppens årsmöte för att diskutera frågor som 

primärt inte rör stadsdelen. 

 

Nedskräpning och städning av området är ett ständigt 

problem. Frågan är återigen aktualiserad med 

trafikkontoret. 

 

Föreningen är nöj med att trottoaren på Finspångsvägen 

är på gång.  

 

8. Rapporter 

Inom ramen för nämndens trygghetsarbete ska 

företagarfrukostar anordnas under våren i de tre 

områden vi har platssamverkan d.v.s. Husby, Tensta 

och Rinkeby. 
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”Tyck till”-visitkort har på allas begäran du 

distribuerats till samtliga ledamöter. 

 

9. Övrigt  

Näringslivsrådet beslutade att nästkommande 

sammanträde äger rum den 21 maj kl.17. Plats 

meddelas senare. 

 

På förslag av ordförande ska temat vara Fokus Järva ur 

ett företagarperspektiv. Projektchefen för Fokus Järva 

ska bjudas in och programpunkten ska förutom en kort 

introduktion, utformas som ett samtal/dialog och inte 

enbart som en presentation. Näringslivsrådet ska ges 

tillfälle att inkomma med frågor före mötet. 

 

Vid ett kommande näringslivsråd ska fokus läggas på 

företagarföreningarna och varje förening ska göra en 

mer omfattade presentation av dess verksamhet. 

Tidpunkt fastställs senare. 

 

Vid protokollet: 

 

Charlotte Helmersson 

 

Justerare: 

 

Anna Jonazon     Mats Rydelius 

ordförande  justeringsman 

 

Bilagor & länkar: 

Toni Mellbloms presentation, 2025-02-09 

Sofie Östergrens presentation, 2025-02-19 

Starta eget & företagsstöd (Scaleup); https://foretagsservice.stockholm/ 

Fokus Järva; Fokus Järva - Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

Stockholm växer: https://vaxer.stockholm/ 

Stockholmsrummet: Stockholmsrummet - Stockholms stad 

(vaxer.stockholm) 

 

Information om pågående stadsutvecklingsprojekt publiceras 

löpande på:  https://vaxer.stockholm/ 

 

https://foretagsservice.stockholm/
https://vaxer.stockholm/omraden/stadsutvecklingsomraden/fokus-jarva/
https://vaxer.stockholm/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/
https://vaxer.stockholm/

